

# SEJLKlubben LIMFJORDEN

## Referat af bestyrelsesmøde

Dato: 20. august 2024 kl. 19.00 i klubhuset

### Dagsorden:

- 1: Havnene og ANF
- 2: Løbende og nye sager (bordet rundt)
- 3: Indkaldelse af suppleant til ledig bestyrelsespost
- 4: Eventuelt

**Til stede:** Thomas Kragh Jørgensen  
Linda Mortensen  
Villiam Jensen  
Mogens Kronborg  
Morten Monberg  
Trine Stage (suppleant)  
René Jensen (suppleant)

Afbud fra: Pernille Leth og Knud Suhr

### Ad 1.

Det blev drøftet om klubben skulle forsøge at få byggetilladelse til Fighters gamle bådhus, og overtage driften af dette til opbevaringsformål. Det blev besluttet ikke at forfølge den idé, af følgende årsager:

- Det er usandsynligt at opnå byggetilladelse fra kommunen
- Det vil kræve en del vedligehold/opdatering af bådhuset
- Adgangen til bådhuset er besværlig pga. sporene

Skiltning for autocampere forbedres løbende i samarbejde med VB, så de gæster der vælger at betale for faciliteter (strøm og toilet) bliver henvist til den rette klub.

Træværk på spuns ud fra restaurant Ombord er meget slidt og bør repareres. Thomas informerer ANF.

### Ad 2.

#### **Formand:**

- Informerede om Natur Fredningsforeningen sejllads med M/S Anton – fokus på fjordenes tilstand.
- Arbejder med TallyKey om en løsning for betaling af aktivitetsgebyr gennem TallyWeb.
- Foreslog at tilbyde VB's medlemmer at leje klubbens bådhus – vedtaget.

#### **Fartøjsinspektør:**

- Parkering forbudt markering sat op ved container.
- Skemaer til stabelstativer udsendes snart.
- Medlemmer skal huske SL stander under BB salingshorn.
- Forslag om at kontakte bådejere direkte. Aflevere nye standere på både der mangler.

- Septiktank ved sejlerstuen påsættes føler så det er tydeligt hvornår denne skal tømmes.

#### **Husinspektør:**

- Lås på køleskab er skiftet
- Arbejde med udskiftning af tag på masteskur starter op snarligt.
- Rengøring i sejlerstuen har haft udfordringer. Der skal rengøres mere i sommerferien. Det overvejes at opsætte skema, så man hvornår rengøring sidst er foretaget.

#### **Sejladsleder:**

- Nye plakater til klubbens J/70 afdeling
- Plakater til Sejlerskolen skal også laves
- Sponsorarrangement i Juni var en stor succes.
- Ny sponsor til afdelingen: Palle Mørk. 2x8000 kr. på 2 år.
- Sponsormøde kommer ang. J/70 og sejlerskolen.

#### **Aktivitetsleder:**

- Grisefesten var en succes, 32 deltagere.
- Vinteraktivetskalender er ved at blive udformet.
- I dialog med Christian Kirkegaard omkring ønsker for temaaftener i vinterhalvåret og planlægning af duelighedskursus og VHF-kurser.

#### **Kasserer (via mail):**

- Referater skal lægges i dropbox og hjemmesiden
- Gæstesejlere evalueringsmøde for frivillige og bestyrelsen som har tjekket gæstesejlere i 2024 planlægges i september.

#### **Ad 3:**

Trine Stage og René Jensen blev orienteret om ledig plads i bestyrelsen efter Pernilles udtræden. Det blev besluttet at Trine indtræder som sekretær, og René forsat er suppleant.

#### **Næste møder:**

Bestyrelsesmøder:

- 18. september kl. 18.00
- 2. oktober kl. 19.00
- 21. november kl. 19.00
- 19. december kl. 19.00

#### **Generalforsamling:**

- 23. oktober 2024 kl. 19.00

Referent Villiam Jensen